
头戴无线耳机

用户手册

MZ-327
充电提示
• 电池低于3.2V，耳机会报“嘟嘟”提示音，表示目前处于低电状态，需要对耳机进

   行充电。

指示灯
• 耳机开机，在搜索回连状态下，蓝灯快闪。

• 耳机开机，在连接状态下，短按麦克风静音键“      ”，麦克风静音蓝灯熄灭，取消

   麦克风静音蓝灯亮起；在蓝牙连接状态下，长按麦克风静音键“      ”3秒，进入配

   对状态，蓝灯快闪。

• 耳机开机，在连接成功状态下，蓝灯常亮。

• 耳机开机，在断开连接状态下，蓝灯慢闪。

• 耳机开/关机，在充电状态下，红灯常亮，充满红灯熄灭。

自动关机
• 耳机开机，10分钟后没有配对成功，耳机会自动关机。

• 耳机与蓝牙/2.4G配对成功状态下，10分钟无音频输出，耳机会自动关机。

• 电池低于3.2V，耳机会报“嘟嘟”提示音，两分钟后自动关机。

功能介绍产品概述

• 连接可插拔式软管麦克风。

• 将标有 L 的一侧耳机戴在左耳，将标有 R 的一侧耳机戴在右耳。

• 调整耳罩垫和头梁，佩戴舒适即可。

• 根据需要调节麦克风。

佩戴耳机

保养与维护

• 勿将本产品放在过冷或者潮湿的地方，以免影响产品内部电路；需避免在激

   烈运动或出汗较多时使用本产品，防止汗水渗透到产品内部损坏本产品。

• 勿将本产品放置在太阳晒射或者温度高的地方。高温会缩短电子部件的使用

   寿命、损坏电池、使某些塑料部件变形。

• 勿试图拆开本产品。如果非专业人员，可能会损坏本产品。

• 不要跌落、强烈振动、用硬体撞击本产品，以免会损坏产品内部电路。

• 勿使用烈性化学制品、清洁剂清洁本产品。

• 不要用尖体在本产品表面上乱划，以免损坏外壳和影响外观。

注意事项

• 为保证您的人身安全，请勿将本产品佩戴或放置在离心脏起搏器过近的位置。

• 儿童应在成人监督下使用本产品，本产品并非玩具。

• 在高音量下使用本产品，特别是长时间使用，可能会对您的听力造成损伤。

• 如果您产生了热感或听不到声音，请立即取下本产品并断开连接。

• 为交通安全起见，驾驶时或骑自行车时请勿使用本产品。

2.4G无线连接
1. 将USB Dongle插入PC、Mac或PS4上的USB接口且与耳机蓝牙模式连接过的设

     备的蓝牙没有处于打开状态。

2. 打开耳机，耳机将自动配对并连接到USB Dongle。

     配对成功后耳机蓝灯常亮，USB接收器蓝灯常亮，耳机会报“嘟嘟”提示音。 

3. 2.4G模式切换到蓝牙模式:

• 耳机开机后没有与USB Dongle连接时，即可与蓝牙设备配对连接。

• 耳机与USB Dongle连接状态时，拔掉USB Dongle，断开与USB Dongle的连接，

   蓝灯慢闪，即可与蓝牙设备配对连接。

故障排除蓝牙连接
1. 打开耳机，蓝灯快闪，耳机进入搜索状态且此时USB Dongle没有插入USB接口，

     即没有处于工作状态。

2. 手机打开蓝牙，搜索名称“MZ-327”并进行配对，配对成功耳机蓝灯常亮。   

无法打开耳机
• 耳机在无活动10分钟后将自动关闭。请再次打开耳机。

• 给电池充电。

耳机未与移动设备连接
• 在移动设备上，关闭蓝牙功能并重新打开。然后尝试重新配对。

• 从移动设备的蓝牙列表删除“MZ-327”。然后尝试重新配对。

• 将移动设备靠近耳机，远离其他干扰或障碍物。

• 尝试对另一种移动设备进行配对。

音质差
• 将移动设备置于耳机附近，远离任何干扰。

• 尝试对另一种移动设备进行配对。

没有声音
• 确保耳机已开启且电池有电。

• 确保耳机和移动设备（或音乐应用）已加大音量。

• 尝试对另一种移动设备进行配对。

• 尝试使用其他音乐程序。

• 如果已主动连接了两个移动设备，首先要确保其他装置已经暂停。

设置 蓝牙

蓝牙

我的设备

MZ-327  

iPad

未连接

• 无线头戴包耳式，时尚简约。

• 蓝牙5.0版本，无障碍传输距离长达15米。

• Φ50mm大驱动单元，大声场、高解析，音质出色。

• 900mAh大容量电池，超长续航，工作时长15小时以上。

• 人体工学设计，柔软的皮革耳套及头戴垫，佩带舒适。

• 可插拔软管麦克风，有效降低环境噪音影响。

• 2.4G无线连接，低延迟，即插即用，方便快捷。

• 标配高品质3.5mm音频线，有线无线皆可使用。

产品特点

充电时长：2.5H

工作时长：24H

收发距离：≥15m

电池容量：900mAh

产品尺寸：170*203*102mm

产品净重：285g

产品参数

咪头尺寸：Φ6.0mm

采样率：48KHZ

喇叭阻抗：16Ω

喇叭直径：Φ50mm

频率范围：2.402-2.476GHZ

频率响应：20HZ~20KHZ

头戴无线耳机*1

麦克风&防风罩*1

Type-C转3.5mm音频线*1

USB Dongle*1

说明书*1

Type-C充电线*1

包装清单

 01

01

06

05

02

03

04

03  麦克风静音开关
• 蓝牙/2.4G状态下，短按为麦克风静音

06  LED指示灯（电源/蓝牙/ 2.4G）05  麦克风(插拔式)

• 逆时针拨动耳机音量滚轮键，音量逐渐增大
• 顺时针拨动耳机音量滚轮键，音量逐渐减小

04  音量+/音量-

电源开关
• 长按3秒开/关机，提示音“Power ON/OFF”
• 双击打开/关闭耳罩两侧LED灯

02  充电接口/Type-C转3.5mm音频接口

3. 耳机与手机连接状态下处于播放状态时，短按电源开关键“       ”，可实现播放/

     暂停功能。

4. 耳机连接手机状态下，来电时，短按电源开关键“       ”接听来电；通话中，短按

     电源开关键“       ”挂断来电。

5. 蓝牙模式切换到2.4G模式:

• 耳机开机后没有与手机蓝牙连接时，即可与USB Dongle配对连接。

• 耳机与手机蓝牙连接状态时，长按麦克风静音键“      ”3秒断开与手机蓝牙的连

  接，蓝灯慢闪，即可与USB Dongle配对连接。

3.5mm音频线连接
使用Type-c转3.5mm音频线连接耳机Type-C接口和音源AUX输出接口，耳机即可

变为有线耳机工作：

1. 将音频线Type-C接口连接到耳机。

2. 将音频线另一个接头连接到 PC、Mac、移动设备或游戏控制台设备上的3.5mm

     耳机插孔。

耳机连接

Type-c转3.5mm音频线

Type-c充电线

USB-A



Wearing Wireless Headset

User Manual

MZ-327

3.5mm audio cable connection

Use the Type-c to 3.5mm audio cable to connect the Type-C port of the 
headset and the AUX output port of the audio source, and the headset can 
be turned into a wired headset to work:
1. Connect the Type-C port of the audio cable to the headset.
2. Connect the other connector of the audio cable to the 3.5mm headphone 
    jack on your PC, Mac, mobile or game console device.

Headphone connection

Charging Tips

• When the battery is lower than 3.2V, the earphone will report a "beep" 
  sound, indicating that the battery is currently in a low power state and the 
  earphone needs to be charged.

Indicator light

• When the headset is turned on, the blue light flashes quickly in the search
  and connection state.
• Turn on the headset, in the connected state, short press the microphone
  mute button "     "  the microphone mute blue light goes out, and the 
  microphone mute blue light is on; in the Bluetooth connection state, long 
  press the microphone mute button "     " for 3 seconds to enter pairing 
  status, the blue light flashes quickly.
• The headset is turned on, and the blue light is always on when the 
  connection is successful.
• When the headset is turned on, the blue light flashes slowly in the 
  disconnected state.
• When the headset is turned on/off, in charging state, the red light is 
  always on, and the red light is off when fully charged.

Automatic shut-down

• Turn on the headset, if the pairing is not successful after 10 minutes, the 
  headset will automatically shut down.
• When the headset is successfully paired with Bluetooth/2.4G, if there is
  no audio output for 10 minutes, the headset will automatically shut down.
• When the battery is lower than 3.2V, the earphone will report a "beep" 
  sound and automatically shut down after two minutes.

FeaturesProduct description

• Connect a pluggable hose microphone.
• Put the side marked L on the left ear and the side marked R on the right ear.
• Adjust the ear pads and headband for a comfortable fit.
• Adjust the microphone as desired.

Wearing headphones

Care and Maintenance

• Do not put this product in a place that is too cold or humid, so as not to 
  affect the internal circuit of the product; avoid using this product during 
  intense exercise or sweating a lot to prevent sweat from penetrating into 
  the product and damaging the product.
• Do not place this product in a place exposed to sunlight or high temperature. 
  High temperatures can shorten the life of electronic components, damage 
  batteries, and deform certain plastic parts.
• Do not attempt to disassemble this product. Non-professionals may damage 
  this product.
• Do not drop, vibrate strongly, or hit the product with hard objects, so as 
  not to damage the internal circuit of the product.
• Do not use strong chemicals, cleaning agents to clean this product.
• Do not scratch the surface of this product with a sharp point to avoid 
  damage to the case and appearance.

Precautions

• For your personal safety, do not wear or place this product too close to a
  pacemaker.
• Children should use this product under adult supervision, this product is 
  not a toy.
• Using this product at high volume, especially for a long time, may damage
  your hearing.
• If you experience heat or hear no sound, remove and disconnect the 
  product immediately.
• For traffic safety, do not use this product while driving or riding a bicycle.

2.4G wireless connection
1. Insert the USB Dongle into the USB port on the PC, Mac or PS4 and the 
    Bluetooth of the device that has been connected to the headset Bluetooth
    mode is not turned on.
2. Turn on the headset, the headset will automatically pair and connect to the
    USB Dongle. After the pairing is successful, the blue light of the headset is 
    always on, the blue light of the USB receiver is always on, and the headset
    will report a "beep" sound.

3. Switch from 2.4G mode to Bluetooth mode:
�If the headset is not connected to the USB Dongle after it is turned on, 
    it can be paired and connected with a Bluetooth device.
�When the headset is connected to the USB Dongle, unplug the USB 
    Dongle, disconnect the connection with the USB Dongle, the blue light 
    flashes slowly, and you can pair and connect with the Bluetooth device.

Bluetooth connection
1. Turn on the headset, the blue light flashes quickly, the headset enters 
    the search state and the USB Dongle is not plugged into the USB port 
    at this time, that is, it is not in working state.
2. Turn on the Bluetooth of the mobile phone, search for the name 
    "MZ-327" and pair it. The blue light of the headset is always on when 
    the pairing is successful.

Troubleshooting

Can't turn on headset
• The headset will automatically turn off after 10 minutes of inactivity. 
  Please turn on the headset again.
• Charge the battery.

The headset is not connected to the mobile device

• On mobile devices, turn off the Bluetooth function and turn it back on. 
  Then try pairing again.
• Remove "MZ-327" from the mobile device's Bluetooth list. Then try 
  pairing again.
• Move your mobile device close to the headset, away from other 
  distractions or obstacles.
• Try pairing with another mobile device.

Poor sound quality
• Keep your mobile device close to the headset and away from any 
  distractions.
• Try pairing with another mobile device.

No sound
• Make sure the headset is turned on and the battery is charged.
• Make sure your headphones and mobile device (or music app) are 
  turned up.
• Try another music program.
• Try pairing with another mobile device.
• If two mobile devices are actively connected, first make sure the other  
  devices are suspended.

• Wireless over-ear style, stylish and simple.
• Bluetooth 5.0 version, barrier-free transmission distance up to 15 meters.
• Φ50mm large drive unit, loud field, high resolution and excellent sound 
  quality.
• 900mAh large-capacity battery, long battery life, more than 15 hours of 
  working time.
• Ergonomic design, soft leather earmuffs and head pad, comfortable to 
  wear.
• Pluggable hose microphone to effectively reduce the impact of ambient 
  noise.
• 2.4G wireless connection, low latency, plug and play, convenient and fast.
• Standard high-quality 3.5mm audio cable, both wired and wireless can 
  be used.

Product features

Charging time: 2.5H
Working hours: 24H
Send and receive distance: ≥15m
Battery capacity: 900mAh
Product size: 170*203*102mm
Product net weight: 285g

Product parameters

Microphone size: Φ6.0mm
Sampling rate: 48KHZ
Speaker Impedance: 16Ω
Horn diameter: Φ50mm
Frequency range: 2.402-2.476GHZ
Frequency response: 20HZ~20KHZ

Wireless headset*1
Microphone & windscreen*1
Type-C to 3.5mm audio cable*1

USB Dongle*1
Manual*1
Type-C charging cable*1

Packing list

3. When the headset is connected to the mobile phone and is playing, 
    short press the power switch key "      " to realize the play/pause 
    function.
4. When the headset is connected to the mobile phone, when there is an 
    incoming call, short press the power switch key "      " to answer the call;  
    during a call, short press the power switch key "      " to hang up the call.
5. Switch the Bluetooth mode to 2.4G mode:
• When the headset is not connected to the mobile phone via Bluetooth 
   after it is turned on, it can be paired with the USB Dongle.
• When the headset is connected to the Bluetooth of the mobile phone, 
   long press the microphone mute button "     " for 3 seconds to disconnect 
   the Bluetooth connection with the mobile phone, the blue light flashes 
   slowly, and the USB Dongle can be paired and connected.

Settings Bluetooth

Bluetooth

DEVICES

MZ-327  

iPad

Connected

Type-c to 3.5mm audio cable

01

06

05

02

03

04

03  Microphone mute switch
• In Bluetooth/2.4G state, short press to mute the microphone

06  LED Indicator (Power/Bluetooth/2.4G)05  Microphone (pluggable)

• Turn the headphone volume wheel key counterclockwise to increase
  the volume gradually
• Turn the headphone volume wheel clockwise to gradually decrease 
  the volume

04  Volume+/Volume-

 01 POWER
• Press and hold for 3 seconds to turn on/off, the prompt sound 
  "Power ON/OFF"
• Double tap to turn on/off the LED lights on both sides of the earcups

02 Charging interface/Type-C to 3.5mm audio interface


